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verslag vergadering 
 

datum:  ............................ 7 juni 2022 

uur:  .................................. 19u – 22u30 

locatie:  ............................ Dorpzicht 1 

aanwezig:  ............... Hilde Filliers, Ingrid Van Tillo, Jean Coen, Jan Van Riel, Monique De Temmerman, Luci-

enne Cavens, Paul Van Nylen, Josiane Frans, Bob Peeters, Olivier Rul, Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  ..... Nadine Bovyn, Christiane Martens, Frederika Houwelijckx, Linda Mulder, Sally Djiba, Rita 

Stevens  

verslag door:  ........... Erik Fuhlbrügge

 

INLEIDING: 

Eerst kwamen de mensen van Togo Debout (https://www.togodebout.be/), één van de Zoerselse projecten, 

een boeiende uitleg geven over hun werking ter plaatse via een toffe presentatie (SICHEM EDUCATION Pré-

sentation.pptx) en film (https://zoerselbe-

my.sharepoint.com/:v:/g/personal/erik_fuhlbrugge_zoersel_be/EfgKGKVttPlJgdHuKl0AyoYBosCLOPIcCsFVdyr

F8HFAiw?e=msRacp)  

Het was boeiend de goede voorbeelden te zien, maar ook de gelijkenissen waarmee we bijvoorbeeld met de 

stedenband mee bezig zijn.  Knap werk, de centen zijn zeer goed besteed. 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

- Ok 

 

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

Bedankt voor de leuke animatie op de braderij.  Was heel tof.  Werd goed gesmaakt door het publiek.  De 

groep deed goed z’n best om ook bij zaken binnen te gaan en in interactie te gaan met het publiek. 

 

PUNT 3. VARIA 

Erik heeft enige tijd terug de projectaanvraag van CHEF rondgestuurd.  Deze werd goedgekeurd en kan hier-

mee ook uitbetaald worden zoals voorzien in het reglement.   

 

Jan vertelt ons dat Oxfam op 17 september het 30-jarig bestaan van Oxfam Zoersel gaat vieren in de Kapel 

van het gemeentehuis.   

Op 15 oktober is er de jaarlijkse opendeurdag.  Ze zouden in deze periode dus fairtrade meer in de kijker willen 

zetten.  Er wordt voorgesteld om als fairtradegemeente de katern van het Zoersel magazine dat einde augustus 

uitkomt te benutten om fairtrade in al zijn vormen in Zoersel voor te stellen (korte keten, bestuur als gebruiker 

fairtradepoducten, schone kleren principe, enz.) 

Olivier en Erik willen zeker een mee bekijken hoe we dit wat breder en anders kunnen open trekken.   

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

PUNT 4.1 PARKPLEZIER 

https://www.togodebout.be/
https://zoerselbe-my.sharepoint.com/:p:/g/personal/erik_fuhlbrugge_zoersel_be/EVZms-9jeX5En0Dt-ROF4_YB8_ZpLis3LoQ9siq2IAD2ow?e=yUof3g
https://zoerselbe-my.sharepoint.com/:p:/g/personal/erik_fuhlbrugge_zoersel_be/EVZms-9jeX5En0Dt-ROF4_YB8_ZpLis3LoQ9siq2IAD2ow?e=yUof3g
https://zoerselbe-my.sharepoint.com/:v:/g/personal/erik_fuhlbrugge_zoersel_be/EfgKGKVttPlJgdHuKl0AyoYBosCLOPIcCsFVdyrF8HFAiw?e=msRacp
https://zoerselbe-my.sharepoint.com/:v:/g/personal/erik_fuhlbrugge_zoersel_be/EfgKGKVttPlJgdHuKl0AyoYBosCLOPIcCsFVdyrF8HFAiw?e=msRacp
https://zoerselbe-my.sharepoint.com/:v:/g/personal/erik_fuhlbrugge_zoersel_be/EfgKGKVttPlJgdHuKl0AyoYBosCLOPIcCsFVdyrF8HFAiw?e=msRacp
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Jan komt niet in contact met de voorziene salsaleraar.  Saly kan blijkbaar ook Salsa-initiatie geven als voorpro-

gramma.  Ingrid vraagt even na.  Zij weet eventueel ook nog andere salsa-initiatoren -of trices.   

We kunnen de inschuifborden gebruiken om wat extra reclame te maken, ook voor de Afrikaanse of Togolese 

maaltijd.  Verder kunnen we hiervoor flyeren op de voorgaande parkavonden. De inschrijvingen voor deze 

maaltijd gebeuren bij Paul.  

Erik vraagt na hoe we het LED-scherm kunnen gebruiken om onze projecten in de kijker te zetten. 

Hij zal alles verzamelen om een presentatie te maken van alle projecten. 

Ook facebook en instagram kunnen we natuurlijk mee inschakelen.   

Verder vragen we nog vlaggenmasten en de wereldbol. 

 

PUNT 4.2 11.11.11 

Monique en Hilde gaan naar de inspiratieavond deze week.  Het thema dit jaar is klimaatrechtvaardigheid.  

Misschien kunnen we deze gelegenheid aangrijpen om dan het klimaatbeleid eens in de verf te zetten via de 

katern, zoals we ieder jaar de 11.11.11-actie in de kijker zetten, maar dan met lokale acties. 

Erik heeft intussen ook meer info gekregen van Eva Verschuren van 11.11.11 en zij legde uit dat men tijdens 

het jaar meer jongeren wil betrekken met verschillende thema’s, maar dan vooral online, via hoofdzakelijk in-

stagram.  Erik zal in de mate van het mogelijke meestappen in dit verhaal via de instagrampagina van noord-

zuid Zoersel.       

 

PUNT 4.3 KERSTMARKT 

De centrale projecten blijven CHEF en CoZoego, zoals vorige keer. 

 

PUNT 4.4 OEKRAÏENSE VLUCHTELINGEN 

De wereldraad wil graag, eventueel samen met het Crucea-comité, een BBQ organiseren voor alle vluchtelin-

gen.  Deze zou kunnen doorgaan op 18 of 25 augustus.  Jan en Hilde stemmen verder af met Crucea en de 

vrijwilligers van het doorgangshuis in de Kerkhoflei. 

De Antoniusschool doneerde 2100€ voor de Oekraïense vluchtelingen.  Daarmee kunnen de leuke dingen 

doen in de zomer, zoals bv een uitstap naar de Zoo, …  

We zullen dit verder met de vrijwilligers opnemen.    

 

PUNT 4.5 STEDENBAND 

Dienke is intussen terug van haar succesvolle stage bij St Camille.  Ook Elvire heeft haar opdracht als stage-

begeleidster goed volbracht.   

De 10 jongeren die in september gaan zijn zich volop aan het voorbereiden en doen verschillende acties om 

het speelplein in Bohicon mogelijk te maken.  Zo verkopen ze bv sokken met Beninees motief   

  



3/3  

 

die je hier 

(https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc29riPXqQbs7zxysVlgmusef7dfscSsjDX4ClL9OweQgkbtA/viewfo

rm ) kan bestellen.  

Verder wachten we op de schriftelijke bevestiging van de storting door Bohicon aan de projecten ter plaatse.  

De opdrachten zijn gegeven.  Nu is het wachten op de financieel directeur van Bohicon. 

Daarna zullen we het federale programma stedenbanden 2022-2026, dat werd goedgekeurd door DGD 

(https://diplomatie.belgium.be/nl/Beleid/Ontwikkelingssamenwerking), ondertekenen en uitbetalen. 

Van 15 tot 23 november gaat er een werkbezoek naar Bohicon. 

Buiten schepen Olivier Rul zullen Erik Breuls (bibliothecaris), Pieter Govers (ICT); Eva Loos (diensthoofd bur-

gerzaken), Inne Clinckers (afdelingshoofd Bestuur en beleid), Kristien Schryvers (jeugdconsulente), Nele Ver-

hoeven (sportfunctionaris) en Erik Fuhlbrügge (beleidsmedewerker Strategie) meegaan, waarmee we deels 

verder bouwen op de lopende dossiers en deels de draad terug opnemen van voor Corona, waarbij onder 

andere mogelijkheden tot samenwerking rond sport ook aan bod komen. 

 

VOLGENDE VERGADERING 

5 juli om 20 uur in zal Dorpszicht in de bib (Olivier en Erik zijn dan verontschuldigd, Erik vraagt vervanging voor 

het verslag, vandaar de beperkte agenda) 

 

Op de agenda: 

1. Goedkeuring verslag 

2. Mededelingen uit het college 

3. Varia 

4. Parkplezier 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc29riPXqQbs7zxysVlgmusef7dfscSsjDX4ClL9OweQgkbtA/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc29riPXqQbs7zxysVlgmusef7dfscSsjDX4ClL9OweQgkbtA/viewform
https://diplomatie.belgium.be/nl/Beleid/Ontwikkelingssamenwerking

